



<p>Presidieutskottets sammanträde 2016-03-07 kl. 17:05 - 19:00 Lauritzen, Uppsala studentkår</p> <p>Mötesordförande: Oliver Åbrink</p> <p>Sekreterare: Martin Holmer</p>	<p>Närvarande med rösträtt Caisa Lycken Miranda Cox Andreas Engstedt Daniel Simmons Oliver Åbrink Sandra Häll Pettersson Nils Lundin Erik Bohjort Sebastian Magnusson Emma van Aller Linn Larsson Ingwall</p>	<p>Sektion</p> <p>LÄRA (studiebevakare) Juridiska Humanistiska Samhällsvetenskapliga Samhällsvetenskapliga Ekonomiska Medicinska Medicinska</p>
<p>§1 Mötets öppnande</p>	<p>Mötet öppnades kl. 17:05.</p>	
<p>§2 Formalia a) Val av mötesordförande</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till mötesordförande välja Oliver Åbrink.</i></p>	
<p>b) Val av mötessekreterare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till mötessekreterare välja Martin Holmer.</i></p>	
<p>c) Val av justerare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till justerare välja Sandra Häll Pettersson.</i></p>	
<p>d) Godkännande av dagordning</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att lägga till ny §6 Gemensam rekrytering av studiebevakare.</i> <i>att godkänna dagordningen med gjorda ändringar.</i></p>	
<p>e) Eventuella adjungeringar</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att adjungera Susanna Edström för §4 SFS-FUM.</i></p>	
<p>f) Förrätande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>	
<p>g) Föregående protokoll</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.</i></p>	
<p>§3 Lägesrunda + Presidiets PM</p>	<p>Presidiet: Det har varit möte i studentsamverkan och där lades både skrivelsen om högkostnadsskydd under VFU och behovet av en språkpolicy fram. Universitetet aviserade ett par dagar senare att arbetet med en språkpolicy ska påbörjas redan under våren. En debattartikel i Ergo förklarade förslaget till högkostnadsskydd. Det har svarats på en hel del remisser också; bland annat om nytt linjenät för innerstadsbussarna, universitetets program för samverkan och utvärderingen av Campus Gotland. Konsistoriets beslut om status som studentkår har också tagit en del tid. Ett panelsamtal planeras och kommer handla om studenters roll i akademien. Detta äger rum 15 april och tar sitt avstamp i Trigger Warnings-debatten. Det har skrivits en debattartikel om stipendiedoktorander och deras (dåliga) villkor. Dessa doktoranders villkor har även diskuterats med Aktiv studentmedverkan.</p> <p>Ekonomiska: Jobbar mycket på att ta tillbaka valen av studentrepresentanter till institutionsstyrelser till sektionen så att dessa ej sker autonomt via institutionen. Jobbar även lite med framtiden för Ekonomiska och Samhällsvetenskapliga sektionen.</p> <p>LÄRA: Idag är det Lärarcafé och därför är Daniel Simmons närvarande istället.</p>	

Justeras: OÅ... MFH... SHP. SHP

	<p>Humanistiska: Flera föreningar har äskat pengar och detta ska fastslås på torsdag. Gruppen för humanioradagarna fortsätter jobba med projektet. Blir lite omstrukturering av studiebevakarna på sektionen.</p> <p>Medicinska: VFU-arbetet fortsätter i stadig takt. Även en del fall. SSO-gruppen planerar skyddsronnd på BMC.</p> <p>Juridiska: Kommer delta på lärardag nästa vecka där likheter och skillnader mellan problembaserat lärande (PBL) och casemetodik ska diskuteras.</p> <p>Samhällsvetenskapliga: Jobbar likt Ekonomiska sektionen med institutionsstyrelsevalen och hoppas kunna få klart detta snart. Undersöker hur universitetet har godkänt de tillfälliga undervisningslokalerna som används under Universitetshusets renovering. Har fått tre nya kärfföreningar; FREUD, Samhällsvetarna och UPS. Att rekrytera en ny studiebevakare har visat sig vara svårare än väntat. Kommer tillsammans med Ekonomiska sektionen hålla en workshop om hållbart föreningsengagemang den 15 mars.</p>
<p>§4 SFS-FUM</p>	<p>I egenskap av Årets studentstad 2015/2016 arrangerar Uppsala studentkår Sveriges förenade studentkårers (SFS) fullmäktigesammanträde i vår. Uppsala studentkårs projektledare Susanna Edström föredrog projektets omfattning och behovet av ideellt engagemang i projektgruppen. Det finns en bra beskrivning av olika ansvarsområden inom projektgruppen på Uppsala studentkårs hemsida, under <i>lediga uppdrag</i>. PRUT uppmanas söka och leta representanter som passar till gruppen.</p>
<p>§5 Genomgång inför Kärfullmäktige</p>	<p>Caisa Lycken och Miranda Cox föredrog styrelsens proposition till fullmäktige om överklagande av kärstatusbeslut och organisationsförändringar. PRUT diskuterade sedan propositionen och valde att lämna följande medskick till fullmäktige:</p> <p style="text-align: center;"><i>PRUT ställer sig positiva till propositionen gällande överklagande av kärstatusbeslut och organisationsförändringar och vill därmed tillstyrka att-satserna i propositionen.</i></p> <p>Caisa Lycken föredrog propositionen <i>Stiftelsen Ubbo – dåtid, nutid, framtid</i> som är inskickad till fullmäktige. PRUT diskuterade propositionen.</p> <p>Caisa Lycken föredrog den till fullmäktige inskickade motionen från S-studenter om tillägg i åsiktsprogrammet, och styrelsens motionssvar. PRUT diskuterade motionen.</p>
<p>§6 Gemensam rekrytering av studiebevakare</p>	<p>Miranda Cox föreslog att den gemensamma rekryteringen av studiebevakare begränsas till ett gemensamt ansökningsformulär och gemensam utlysningstext. Varje sektion bör diskutera fördelar och nackdelar med att studiebevakare skulle kunna delas upp på två sektioner men med samma ansvarsområde, till exempel ha fallansvar på två olika sektioner och då vara arvoderad 50 % på vardera sektion.</p>
<p>§7 Frågor till rektor och övriga frågor</p>	<p>PRUT diskuterade särskilt stöd till studenter med funktionsvariationer. En bättre samordning av personer med ansvar för detta stöd efterfrågas.</p> <p>Det har i vissa fall varit fallerande kommunikation och information till engelsktalande studenter på internationella masterprogram.</p> <p>För kommande möten har en preliminär ansvarsuppdelning gjorts och skickats ut: 15/3 Ekonomiska sektionen fixar fika och är mötesordförande.</p>

PRESIDIEUTSKOTTETS
DISKUSSIONSPROTOKOLL

	30/3 Medicinska sektionen fixar fika och är mötesordförande. 11/4 Humanistiska sektionen fixar fika och är mötesordförande. 28/4 Sektion LÄRA fixar fika och är mötesordförande. 10/5 Samhällsvetenskapliga sektionen fixar fika och är mötesordförande. 24/5 Caisa, Miranda och Martin fixar fika och är mötesordförande.
§8 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§9 Mötets avslutande	Mötet avslutades kl. 19:00.



Mötesordförande
Oliver Åbrink



Mötessekreterare
Martin Holmer



Justerare
Sandra Häll Petterson